

# Assistant Professor/ Associate Professor

## Department of Philosophy, Peking University

Job category	Junior faculty / Tenure-track or similar
AOS categories	Philosophy (Foreign Philosophy; Marxist Philosophy; Buddhist & Taoist Philosophy; Philosophy of Science and Technology; and so on)
Workload	Full time
Vacancies	TBD
Location	<a href="#">Beijing, China</a>
Start date	March 7 <sup>th</sup> , 2017
Job description	<b>Duties &amp; Responsibilities:</b> philosophical research in the above fields; undergraduate and/or graduate teaching (The teaching load is three courses per year); proof-reading of colleagues' English papers.

**Position Qualifications:** Ph.D. in Philosophy or related fields, strong research background and potential.

**Salary and Benefits:** 150,000 RMB to 300,000 RMB per year. An apartment adjacent to the campus could be provided with subsidized rent. A start-up grant will be offered, in addition to the standard benefits for faculty of Peking University, such as medical insurance, schooling for children, etc.

**Term Review and Renewal:** The first contract is for three years. After the first three-year term, the appointee may request a renewal of the contract or a promotion to the rank of associate professor or professor.

**Contact information:** Tel: +86-10-6275-5468; Fax: +86-10-6275-3727

**Mailing address:** Room 114, the Department of Philosophy, Peking University, 5 Yi-He-Yuan Street, Hai-Dian District, Beijing, 100871, CHINA.

How to apply	Email: <a href="mailto:zhexuexi@pku.edu.cn">zhexuexi@pku.edu.cn</a> ; <a href="mailto:philosophy@pku.edu.cn">philosophy@pku.edu.cn</a>
Instructions	Application Materials should be submitted by email to <a href="mailto:zhexuexi@pku.edu.cn">zhexuexi@pku.edu.cn</a> & <a href="mailto:philosophy@pku.edu.cn">philosophy@pku.edu.cn</a> , including (1) a cover letter, (2) a curriculum vitae, (3) a list of publications, (4) at least THREE reference letters, and (5) a research statement and other related documents for awards and certificates.
Application deadline	April 20 <sup>th</sup> , 2017
Contact name	Mr. Li

# 预聘制助理教授/副教授

## 北京大学哲学系

岗位名称	预聘制 (Tenure Track) 助理教授/副教授
学科领域	哲学 (外国哲学、马克思主义哲学、佛道教、科技哲学及哲学其他学科领域)
岗位类型	全职
岗位需求	待定
工作地点	中国, 北京
招聘起始	2017 年 3 月 7 日
岗位描述	<p>【岗位要求】能够承担上述学科领域的教学与研究任务, 已获得相关专业博士学位, 具有突出的科研和教学能力, 已发表较高水平的论著, 外语水平高</p>

【工资福利】年薪 150000-300000 人民币, 以及北京大学规定的其他福利待遇

【考核续聘】合同期限 6 年, 第三年进行中期评估, 第六年进行 Tenure 评估。具体程序参照北京大学教研职位招聘与晋升相关规定执行

【联系方式】010-62755468; 传真: 010-62753727

【邮寄地址】北京市海淀区颐和园路 5 号北京大学哲学系 114 办公室

申请办法 邮件申请: zhixue@pku.edu.cn

申请材料应包括但不限于:

- 1、个人简历 (简历模板请见附件);
- 2、教学及研究计划;
- 3、五篇代表作的完整电子版;
- 4、至少 3 封同领域专家学者的推荐信;
- 5、博士学位证书及毕业证书彩色扫描件;
- 6、其他必要的申请材料。

申请截止 2017 年 4 月 20 日

联系人 李老师